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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Mi az oka, hogy 7 év óta a kormány nem foglalkozik a pedagógiai munka nevelési aspektusával ?
IL " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási é s
kulturális miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Hasonló című kérdésemre Ön jogszabályi hivatkozásokkal és az iskola er őszak megelőzésére
tett intézkedések említésével válaszolt . Természetesen a nevelés messzemen ően nem merül ki
jogszabályok megalkotásában és az erőszak megelőzésében.

Mit tesz Ön az iskola nevel ő szerepének megerősítésére?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2009 . április 2 .
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